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Plonirska konferenca v *oll dr. Jože Potrč - Z
vso resnostjo je predsednica delovnega predsod-
stva Tatjana Božinac pričela letno pionirsko konfe-
renco. Vse je potekalo kot na podobnih konferen-
cah odraslih. Sovrstniki, ki so bili hkrati tudi dele-
gati, pa so pod vodstvom mentorice PO Vesne
Kremesec Izvedli ob zaključku Se bogat kulturni
program. Kot posebnost konference naj omenimo
sprejem programa dela pionirskega odreda. Med
drugim bodo imeli vsak mesec akcijo zbiranja se-
kundarnih surovin, urejali bodo šolsko okolico in
skrbeli za spotninska obeležja, sodelovali v soltdar-
nostnih akcijah, se udeleževali manifestacij in tek-
movanj, sodelovali pri natečaju JPI, ohranjevali in
ohranili tradicije NOB, se borili za znak partizan-
skih enot, raalizirali sklepe problemske konference
o varnosti v prometu, posebno pozornost posvetili
šolski zadrugi. Pravijo pa, da zahteva vsaka obvez-
nost polno odgovornost za sprejeto nalogo, zato
smo prepričani, da bodo vse zaključke konference
tudi reaiizirali. Izvolili so tudi nov odbor PO, ki ga
sestavtjajo: Andreja Sivec, predsednik; Barbara
Skopec, podpredsednik; Urša Ambrož, blagajnik;
Dušica Nedovič. tajnik ter člani: Grega Koritnik,
Tina Maček, Matjaž Ambrož, Maja Bricelj, Gašper
Kurnik, Lana Antunovjč, Barbara Bufon, Andreja
Vesel, Jure Žabkar ter Tadej Kocjančič.

Zabofnlk« za »teklo tudl v naio KS ~ Zabojniki
za steklo so se dobro obnesli zato krajani Starega
Vodmata zahtevajo, da jih namestijo tudi v naši KS.
Prsdlagajo, da bi postavili podobne zabojnike tudi
za star papir.
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